
200 - zapytanie, XXXI sesja Rady Miejskiej, 26 października 2016 r. 

Interpelujący radny: Anna Mrowińska 

Radna zapytała, jaka kwota została wydana od grudnia 2014 r. do 26 października 2016 r. na 

funkcjonowanie rad działających przy Prezydencie Miasta Słupska? Radna poprosiła o zestawienie 
wszystkich wydatków w formie tabelarycznej, w której będą m.in. ujęte: koszty transportu, 

zakwaterowania i wyżywienia. 

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/25631.html
http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/540.html





